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دکتر شایان در گفت و گو با پایگاه خبری وزارت راه و شهرسازی مطرح کرد؛
پرداخت 7/2 هزار میلیارد تومان تسهیلات نوسازی 

در بافت فرسوده
مدیرعامل بانک مسکن از پرداخت 2 هزار و 700 میلیارد تومان تسهیلات 

نوسازی در بافت فرسوده از ابتدای سال 98 تاکنون خبر داد.
به گزارش پایگاه خبری بانک مسکن-هیبنا، دکتر محمود شایان مدیرعامل بانک مسکن 
در گفت و گو با پایگاه خبری وزارت راه و شهرســازی در خصوص میزان تخصیص اعتبار 
و تســهیلات به بافت فرسوده که از سال 98 به بعد به متقاضیان پرداخت شده است، گفت: 
تسهیلات نوسازی بافت فرسوده از ابتدای سال 1398 به 5 هزار و 757 پروژه با هدف نوسازی 

تعداد 28 هزار و 403 واحد مسکونی در محلات هدف بازآفرینی شهری، پرداخت شده است.
شــایان مبلغ قرارداد منعقد شده تسهیلات نوسازی مسکن در بافت فرســوده را 2 هزار و 
700 میلیارد تومان برشــمرد و افزود: تسهیلات نوسازی به بیش از 28 هزار واحد مسکونی 

پرداخت شد.
گفتنی است، هم اکنون بیش از 140 هزار هکتار مساحت از سطح شهرها را بافت فرسوده، 
سکونتگاه های غیررسمی و بافت های تاریخی تشکیل می دهد که می تواند هدف بازآفرینی 
شهری قرار بگیرد. همچنین بر اساس بررسی های انجام شده بیش از 2میلیون و 600 هزار واحد 
ناپایدار در کشور وجود دارد که باید نوسازی و بهسازی شود و در برنامه شرکت بازآفرینی شهری 

ایران برای نوسازی قرار دارد.

موفقیت شانسی محقق نمی شود 
اعتماد مردم هزینه ها را کم می کند

سرپرست بانک توسعه تعاون گفت: برای دستیابی به قله های موفقیت باید 
تلاش کرد چرا که موفقیت شانسی محقق نمی شود.

به گزارش روابط عمومی مدیریت شعب بانک توسعه تعاون آذربایجان شرقی: »محمد شیخ 
حسینی« در همایش کارکنان ستادی مدیریت شعب آذربایجان شرقی و روسای شعب استان 
افزود: این استان ظرفیت های فراوانی در حوزه صنعت و اقتصاد دارد که تاکنون بانک ما نتوانسته 
از این ظرفیت ها نهایت استفاده را ببرد؛ آذربایجان شرقی برای بانک یک استان استراتژیک 
است و بانک از منابع انسانی تحصیلکرده و پرتوان و صادقی در استان بهره مند است.وی اذعان 
داشت: رویکرد جدید بانک استخراج نقاط قوت و ضعف بانک در بخش های مختلف؛ تقویت 
نقاط قوت و اصلاح ضعف هاست؛ ما آمده ایم تا به همکاران در رفع ضعف ها کمک کنیم.وی 
با اشاره به سابقه فعالیت خود در بانک اظهار داشت: من از دل شما بیرون آمده و این مسئولیت 
سنگین را عهده دار شده ام؛ خدمت به مردم توفیق می خواهد به شرط اینکه بتوانیم از این 
فرصت توفیق استفاده کنیم.شیخ حسینی با بیان اینکه اگر خدمت به خلق الله رنگ و لعاب 
»خدایی« بگیرد آرامش دنیا و تضمین آخرت را به دنبال دارد؛ اضافه کرد: از موقعیتی که در 
اختیارمان قرار گرفته است باید هم قدردان باشیم و هم بهره لازم را ببریم چرا که اگر اینگونه 
نباشــد هم دنیا را از دســت می دهیم هم آخرت را.وی مزیت رقابتی را عنصر متمایز کننده 
بنگاه های اقتصادی و بانک ها خواند و گفت: ایجاد مزیت رقابتی یک تفکر و برنامه استراتژیک 
می خواهد؛ دستیابی به موفقیت قطعا شانسی نیست بلکه باید با یک برنامه استراتژیک و تلاش 
فراوان موفقیت را رقم زنیم.وی ادامه داد: مردم و ذینفعان باید تفاوت ها را به عنوان مزیت های 
رقابتی لمس کنند ؛ شرکت های تعاونی به عنوان اصلی ترین ذینفعان بانک توسعه تعاون باید 

مزیت های رقابتی را لمس کنند تا سهم شان در اقتصاد بالا رود.

سرپرست جدید اداره کل امور پشتیبانی بیمه ایران 
معرفی شد

مراسم تکریم مدیر کل سابق و معارفه سرپرســت جدید اداره کل امور 
پشتیبانی بیمه ایران برگزارشد.

به گزارش روابط عمومی بیمه ایران،آیین تودیع جواد احمدی مدیر کل سابق و معارفه مهدی 
متقی پور سرپرست جدید اداره کل امور پشتیبانی شرکت سهامی بیمه ایران با حضور رمضانپور 
سرپرست معاونت توسعه مدیریت و منابع این شرکت و جمعی از کارکنان اداره کل مذکور و شعبه 
پانزده آبان برگزار شد.در این مراسم، سرپرست معاونت توسعه مدیریت و منابع در سخنانی با 
قدردانی و تشکر از خدمات ارزنده مدیر کل سابق امور پشتیبانی، برای آقای متقی پور در سمت 

جدید آرزوی موفقیت کرد.

به عنوان تنها مجموعه در نظام بانکی کشور اخذ شد؛
 کسب جایزه ملی مسوولیت اجتماعی

 توسط بانک مسکن
بانک مســکن در مراسم اعطای چهارمین جایزه مسوولیت اجتماعی و پایداری بنگاه های 

اقتصادی، به عنوان تنها مجموعه در نظام بانکی کشور موفق به کسب رتبه برتر شد.
به گزارش پایگاه اطلاع رســانی بانک مسکن – هیبنا، مجموعه بانک مسکن در مراسم 
چهارمین جایزه ملی مسوولیت اجتماعی و پایداری بنگاه های اقتصادی مورد تقدیر قرار گرفت.

در این مراسم که در محل مرکز همایش های بین المللی صدا و سیما برگزار شد، مهدی سندگل 
نظامی مدیر امور روابط عمومی و حوزه مدیریت به نمایندگی از دکتر محمود شایان مدیر عامل 
بانک مسکن به واسطه عملکرد این مجموعه در حوزه مسوولیت اجتماعی، مشتری مداری و 

تأمین مالی مسوولانه لوح تقدیر دریافت کرد.
 در متن این تقدیرنامه آمده است: براساس ارزیابی های انجام شده در فرایند چهارمین جایزه 
مسوولیت اجتماعی و پایداری بنگاه های اقتصادی، بانک مسکن پس از بررسی کمیته داوران 
و براســاس شاخص های استاندارد بین المللی و بومی، امتیاز شایستگی لازم را برای دریافت 
جایزه نقره در حوزه کارکنان کسب نموده است.گفتنی است، بانک مسکن در سال های اخیر 
فعالیت های گسترده ای در حوزه های مختلف مسوولیت اجتماعی از ساخت مدرسه و مراکز 
درمانی در مناطق محروم و آزادی زندانیان جرائم غیر عمد گرفته تا فعالیت های محیط زیستی 

و امور خیرخواهانه در کارنامه کاری خود ثبت کرده است.

اخبار کوتاه 

مدیرعامل بیمــه میهن با هدف آگاهی از وضعیت 
عملکرد و مسائل شعبه زنجان و نیز دیدار با بیمه 
گذاران بزرگ این شرکت در زنجان، با کارکنان، 
نمایندگان و کارگزاران این شعبه و مدیرکل بنیاد 
مسکن و مدیران عامل شرکت آب و برق منطقه ای 
این اســتان دیدار و به بحث و گفتگو و تبادل نظر 

پرداخت.
رســول آریان پور در دیدار همکاران، نمایندگان و کارگزاران 
شعبه زنجان که سیدکاظم ملکوتی مشاور مدیرعامل در امور 
بازاریابی نیز حضور داشــت، ضمــن قدردانی از تلاش های 
صورت گرفته اظهار داشــت نیروی انسانی سرمایه اصلی هر 
مجموعه اســت و از چابک سازی و تمرکززدایی فعالیت ها و 

افزایش اختیارات شعب و نمایندگان خبر داد و افزود رویکرد و 
راهبرد جدید ما چابک سازی مجموعه میهن و شعبه و نماینده 

محوری است.
آریان پور نقش شــعب و نمایندگان را در ساختار شرکت و 
اتخاذ برنامه ها و تدابیر مناسب برای تغییر و تحول در پیشبرد 
سیاســت ها و اهداف بیمه میهن را بسیار تاثیرگذار خواند و از 
همه همکاران خواست تا همگام با این تغییرات و رویکردها در 
ارائه خدمات و رونق کسب و کار این شرکت اهتمام ویژه ای 

داشته باشند.
مدیرعامل بیمه میهن در بخش دیگــری از اظهارات خود 
اهمیت وصول بموقع حق بیمه و مطالبات معوق را مورد تأکید 
قرار داد و گفت بحث وصول حق بیمه در شعب بعد از جذب 

پرتفوی یکی از اولویت های مهم است و در واقع امکان عمل 
به تعهدات بموقع را برای مجموعه در قبال مشتریان فراهم می 
کند. آریان پور با اشــاره به اینکه یکی از مهمترین معیارهای 
ارزیابی عملکرد شعب و شبکه فروش میزان موفقیت آنها در 
وصول یا کاهش مطالبات معوق است؛ گفت اهمال در وصول 
مطالبات، عدم بازگشت منابع مالی بیمه برای ادامه فعالیت ها 
را به دنبال خواهد داشــت و برای حل این مشکل لازم است 
همه ما بویژه مسئولان ذیربط تلاش و مساعدت مستمر داشته 

باشند.
آریان پور اجرای دقیق برنامه عملیاتی 1401 را تکلیف همه 
ارکان شرکت دانست و بر ضرورت تلاش مضاعف و اهتمام 
جدی برای رونق و شکوفایی بیمه میهن تأکید کرد و گفت از 

همکاران انتظار می رود با درک صحیح وضعیت امروز شرکت، 
با سعه صدر و صبوری و با افزایش مستمر تعامل و مراودات با 
بیمه گذاران امور جاری را پیش ببرند روزهای درخشانی را برای 
میهن رقم بزنند و مطمئن باشــند مدیران شرکت نیز از هیچ 

تلاشی برای بهبود وضعیت کارکنان کوتاهی نخواهند کرد.
مدیرعامل تمرکز جدی بر وظایف و مأموریت های محوله 
را در شــرایط فعلی بسیار حائز اهمیت برشمرد و گفت: امروز 
بیمه میهن در معرض یک امتحان الهی و تکلیف شرعی برای 
دســتیابی به موفقیت و رشد و تعالی قرار گرفته و این تکلیف 
ایجاب می کند تا مدیران و آحاد کارکنان این شرکت با وحدت، 
همدلی و تلاش مضاعف و مجاهدانه در پیشبرد امور و بهبود 
عملکرد اهتمام ورزند و جایگاه میهن مان را اعتلا بخشند. او در 

این جلسه همچنین به سوالات و مسائل همکاران و نمایندگان 
شعبه پاسخ داد و توصیه ها و راهکارهای لازم را ارائه کرد.

بر اســاس این گزارش؛ مدیرعامل بیمه میهن همچنین با 
مدیرکل و معاون پشتیبانی بنیاد مسکن، مدیرعامل و معاونان 
شرکت برق و آب منطقه ای زنجان نیزجداگانه دیدار و در مورد 
همکاریهای دوجانبه گفتگو کرد. در این دیدارها طرفین بر لزوم 
توسعه همکاری ها با استفاده از امکانات و ظرفیت های فیمابین 
تاکید کردند. آریان پور اظهار اطمینان کرد که بیمه میهن مطابق 
مفاد قرارداد فیمابین نیازهای بیمه ای این مجموعه ها را بنحو 
مطلوب رصد و تأمین می کند و با ارائه خدمات شایسته سعی 
در جلب رضایت حداکثری مسئولان و بیمه گذاران بنیاد مسکن 

ونیزشرکت آب و برق منطقه ای رنجان را دارد.

اولین جلســه شــورای هماهنگی معاونین فنی 
شرکت های بیمه عضو سندیکا در سال جدید در 
سالن کنفرانس هتل اسپیناس تهران به میزبانی 

بیمه سامان برگزار گردید.
در این نشست پس از قرائت آیاتی از کلام الله مجید، مهندس 
ضرابیه مدیر عامل شرکت بیمه سامان از اقدام ارزشمند سندیکا 
مبنی بر برگزاری این جلسه که به منظور بحث و تبادل نظر 
پیرامون مسائل و مشکلات مربوط به بیمه های درمان تکمیلی 
تشکیل گردیده تقدیر و تشــکر نمود و اظهار داشت شورای 
هماهنگی معاونین فنی با عنایت به جایگاه و پتانســیل فنی 
و تخصصی که دارد یکی از بهترین و مهم ترین شورا هایی 
می باشد که با ابتکار سندیکا راه اندازی شده و از بدو تشکیل 
توانسته است موضوعات و چالش های اصلی صنعت بیمه را 
مورد تجزبه و تحلیل قرار دهــد و با ارائه راهکارهای اصولی 
ضمن مقابله با مشکلات موجود موجبات ایجاد وحدت رویه 
و هماهنگی فعالیت های بیمه ای را فراهــم آورد و در ادامه 
اظهار داشته اند: باید اذعان نمایم در دوره جدید فعالیت سندیکا 

و حضور دکتر کریمی در جایگاه دبیر کلی آن، شــاهد و ناظر 
بسیاری از فعالیت ها و برنامه های اصولی و کارساز و مهم تر از 
همه ایجاد همدلی و وفاق فی مابین مدیران موسسات بیمه ای 
بوده ایم و مدیران عامل شرکت های بیمه بر این عقیده اند، 
ســندیکای بیمه گران ایران در دوره جدید فعالیت و سه سال 
اخیر توانسته است جایگاه ویژه ای در بین قوای سه گانه کشور، 

بخش های اقتصادی و مجامع صنفی کشور پیدا کند.
مدیر عامل بیمه ســامان در ادامه سخنان خود با عنایت به 
دستور جلسه در خصوص وضعیت جاری بیمه های تکمیلی 
فرمودند: در این برهه از زمان بایســتی تمرکز بیمه گران در 
موضوع “مدیریت ریسک بیمه های سلامت” باشد و با توجه به 
وضع کنونی اقتصاد کشور و افزایش ضریب خسارت بیمه های 
درمان باید درباره شرایط این رشته به طور جدی تصمیم گیری 
شود. ایشان با اشاره به اینکه ضریب خسارت و خسارت پرداختی 
رشته های درمان در سال گذشته رشد قابل توجهی داشته است 
لذا ادامه این روند در سال جاری نیز پیش بینی می شود. مدیر 
عامل بیمه ســامان افزودند: علت این رشد عواملی بیرون از 

صنعت بوده که در اختیار شرکت های بیمه نیست و ضرورت 
دارد مدیران، علی الخصوص معاونین فنی بر حل این مشکلات 
راهکارهای لازم را بررســی و با وحدت رویه اجرا نمایند، چرا 
که معاونین فنی همواره پرچمدار تغییرات بنیادی و اثربخش 
در صنعت بیمه بوده اند. ایشان همچنین تجربه بیمه سامان 
در خصوص ارائه بیمه درمان خانواده را موفقیت آمیز ارزیابی 

نموده اند .
مهندس ضرابیه در ادامه “تحول دیجیتال و توسعه فعالیت های 
برون مرزی” را دو راهبرد مهم صنعت بیمه قلمداد نموده اند. 
مدیر عامل شرکت بیمه سامان بار دیگر موفقیت های بدست 
آمده در این صنعت در طی سال های اخیر را به دلیل هماهنگی 
و تعامل فنی و تخصصی ســندیکای بیمه گران ایران و نیز 
بیمه مرکزی ج.ا.ا دانسته اند و اعلام نموده اند: این هماهنگی 
تاثیر و نقش ارزشمندی در رونق و بهبود فضای کسب و کار 
صنعت بیمه داشته است و از خدمات ارزشمند دبیر کل سندیکا 

و همکاران ایشان تقدیر نموده اند.
با توجه به اینکه حساسیت و اهمیت موضوع بیمه ای درمان 

تکمیلی و وضعیت دشوار مربوط به افزایش تعرفه های خدمات 
تشــخیصی، درمانی و رشــد بی رویه قیمت های تجهیزات 
پزشکی و هزینه های پرسنلی و اداری اولین نشست شورای 
هماهنگی معاونین فنی به بررسی مسائل و مشکلات بیمه 
درمان اختصاص یافته، لذا ابتدا در این خصوص دکتر رامندی 
دبیر کارگروه تخصصی بیمه ای درمان، با ارائه گزارشــی از 
وضعیت موجود درمان کشــور و معضلات آن و مقایسه این 
وضعیت با فرآیند بیمه های درمان در کشــورهای دیگر ارائه 
نموده اند که مورد استقبال حاضرین جلسه قرار گرفت. سپس 
تعدادی از اعضای حاضر در جلسه با ارائه نظرات و پیشنهادات 
خــود راهکار های برون رفت از وضع کنونی و مقابله جدی با 
فرآیند افزایش ضریب خسارت بیمه های درمان و لزوم همدلی 
و همــکاری کلیه بیمه گران و پرهیز از رقابت های غیر فنی 

پرداختند.
در ادامه جلســه رئیس شــورای هماهنگی معاونین فنی و 
مشاوران عالی سندیکای بیمه گران ایران نیز زوایای حساس 
و مهم مربوط به رعایت نرخ فنی و پرهیز از رقابت های غیر 

اصولی در عقد قراردادهای بیمه درمان تکمیلی که موجب ضرر 
و زیــان بیمه گران فراهم می آورد پرداخته اند و در خاتمه در 
خصوص برخی مشکلات مربوط به صدور بیمه نامه های آتش 
سوزی با عنایت به قوانین و مقررات مربوط به قانون مبارزه با 
قاچاق کالا و ارز و دستورالعمل های نهاد ناظر توضیحاتی دادند. 
همچنین نماینده سندیکا با بیان برخی اقدامات و فعالیت های 
موثر سندیکا در راستای حل و فصل مسائل و مشکلات پیش 
روی موسسات بیمه اظهار نمود: با تلاش و پیگیری های بی 
وقفه دبیر کل سندیکا سعی شده است با تعامل با بیمه مرکزی 
و مذاکره با سایر سازمان های مسئول در خصوص حل و فصل 

چالش های موجود اقدام شود.
گفتنی اســت در خاتمه با عنایت به دستور جلسه نظرات و 
پیشنهادات معاونین فنی در ارتباط با تدوین برنامه عملیاتی سال 
1401 شورا مورد بررســی قرار گرفت و مقرر گردید پیش از 
جمع بندی پیشنهادات برنامه مورد نظر با همکاری سندیکا، 
رئیس و چند نفر از معاونین فنی برنامه نهایی در جلســه آتی 

شورا بررس و تایید گردد.

بازدیدها و دیدارهای مدیرعامل  بیمه میهن در زنجان

برگزاری جلسه شورای معاونین فنی به میزبانی بیمه سامان

نماینده مردم شیراز در مجلس شورای 
اسلامی گفت: تســهیلات آنلاین امور 
بانکی را تسهیل و رضایتمندی مشتریان 
را افزایش می دهد و از ســوی دیگر که 
جنبه مهم آن است تمام تراکنش های 

بانکی شفاف می سازد.
جعفر قادری، عضو کمیســیون برنامه و بودجه 
مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه شفافیت یک 

امر مهم و ضروری در حوزه اداره امور کشور به ویژه موضوعات اقتصادی محسوب می شود، اظهار داشت: 
هرچقدر بتوانیم از ظرفیت فناوری اطلاعات استفاده کنیم و یا اینکه هرچقدر بتوانیم ارتباط مراجعه کنندگان 
بانکی را با کارمندان بانک قطع کنیم و تمام امور بانکی به صورت سیستمی انجام شود، به خودی خود با 

خیلی از مفاسد و تبعات منفی آن خواهد کاست.
وی افزود: طبعاً اگر براساس یک سری چارچوب ها و ضوابط مشخص تسهیلات پرداخت شود و افراد واجد 
شرایط، تسهیلات بانکی را دریافت کنند، تبعیض ها و فسادها از بین خواهت رفت و بخش قابل توجهی از زد 

و بندها در سیستم اداری نابود می شود.
نماینده مردم شیراز در مجلس شــورای اسلامی خاطرنشان کرد: استفاده از هوش مصنوعی و فناوری 
اطلاعات این امکان فراهم را می کند تا بســیاری از کارها بدون عیب و ایراد و کم و کاستی پیش برود و 
همچنین این روند منجر می شود تا شفافیت گسترش یابد و موضوع پنهانی و زیرمیزی وجود نداشته باشد و 

بساط رانت خواری و فساد برچیده شود.
قادری با اشاره به ظرفیت نهفته در سامانه سککوک گفت: این سامانه از ظرفیت بسیاری برای گسترش 
شفافیت برخوردار است و باید در راستای گسترش شفافیت به راه اندازی چنین سامانه هایی ضریب بیشتر داد. 
بدون برخط شدن و یا آنلاین شدن پرداخت تسهیلات بانکی هم از فساد کاسته نخواهد شد و هم میزان 

رضایتمندی مشتریان افزایش پیدا نمی کند.
وی بیان داشت: تسهیلات آنلاین امور بانکی را تسهیل و رضایتمندی مشتریان را افزایش می دهد و از سوی 

دیگر که جنبه مهم آن است تمام تراکنش های بانکی شفاف می سازد.

معاون اداره قراردادهای گروهی بیمه های 
زندگی شرکت بیمه سامان با بیان اینکه 
»طرح سنوات« به عنوان یک محصول 
بیمه ای این شــرکت برای پاسخگویی 
به دغدغه هــای کارفرمایــان در قبال 
بازنشستگان طراحی شده است، گفت: 
بیمه ســنوات کارکنان بــا هدف ایجاد 
پشــتوانه مالی برای ایام بازنشستگی 

کارکنان و نیز کاهش تعهدات مالی کارفرما عرضه شده است.
به گزارش روابط عمومی شرکت بیمه سامان، محمد مظلوم، افزود: در این طرح کارفرما با پرداخت مبلغی معادل 
پایه حقوق کارکنان به صورت سالانه و فراهم آوردن پوشش های بیمه ای برای آنان، سرمایه مناسب و مطمئنی 
را در زمان بازنشستگی یا قطع همکاری برای کارکنان تامین می کند.وی اظهار کرد: این بیمه نامه علاوه بر اینکه 
منابع مالی کافی در زمان حیات در اختیار فرد بیمه شده قرار می دهد، شرایط استفاده از اندوخته را نیز برای ذینفعان 
امکان پذیر می سازد.معاون اداره قراردادهای گروهی بیمه های زندگی شرکت بیمه سامان ادامه داد: طرح سنوات 
بیمه ســامان، به کارفرمایان این امکان را می دهد که با استفاده از وجوه بازخریدی کارکنان خود، مزایای قابل 
توجه ای را برای دوران بازنشستگی آنها فراهم آورند.به گفته وی، کارفرمایان می توانند این بیمه نامه را متناسب با 
شرایط کاری و میزان درآمد کارکنان خود تهیه کنند و در کنار آن با ارائه پوشش فوت عادی تا 18 برابر مبلغ حق 
بیمه و فوت حادثی تا 54 برابر میزان حق بیمه با کمترین هزینه، تبعات مالی ناشی از فوت کارکنان را نیز بر طرف 
سازند.مظلوم اظهار داشت: این بیمه نامه دارای اندوخته سنوات است که متعلق به بیمه گذار بوده و تا تاریخ قطع 
همکاری، بازنشستگی و یا حتی فوت بیمه شده، محاسبه و به بیمه گذار یا افرادی که از سوی وی معرفی می شوند، 
قابــل پرداخت خواهد بــود.وی، یکی از مهم ترین مزایای این طرح را امکان دریافت وام با بهترین نرخ بهره و 
همچنین استفاده از معافیت های مالیاتی در نظر گرفته شده برای منافع متعلق به این بیمه نامه دانست.به گفته معاون 
اداره قراردادهای گروهی بیمه های زندگی شرکت بیمه سامان، این بیمه نامه اندوخته ای مناسب برای سال های 
میانی زندگی افراد است، به طوری که در صورت انتخاب و استفاده از پوشش بیمه های تکمیلی بازنشستگی، تنها 

بخش کوچکی از مجموع حق بیمه پرداخت شده، به عنوان هزینه های بیمه گری در نظر گرفته می شود.

 پرداخت آنلاین تسهیلات آنلاین 
موجب شفافیت می شود

»طرح سنوات« بیمه سامان خدمتی 
هوشمندانه برای دوران بازنشستگی

آیین گشایش پایگاه مقاومت بسیج بیمه 
کوثر با حضور ویژه مدیرعامل ســاتا و 

هیئت همراه برگزار شد.
در مراسم افتتاح پایگاه مقاومت بسیج شرکت با 
نام مبارک امیرالمومنین)ع( که به میزبانی اعضای 
هیئت مدیره، مدیرعامل، رییس عقیدتی سیاسی و 
اعضای هیئت عامل در ستاد بیمه کوثر برگزار شد، 
امیر سرتیپ دوم پزشک فرشاد نجفی پور مدیرعامل 

و رییس هئیت مدیره ساتا به عنوان مهمان ویژه حضور یافت.
امیر ســرتیپ دوم پزشک نجفی پور پیش از افتتاح پایگاه بســیج امیرالمومنین در سخنانی به اهمیت 
بصیرت برای یک بســیجی اشــاره کرد و گفت: روایت شــده کــه در جنگ جمل، یکــی از خوارج در 
حالی که شمشــیر به روی حضرت علی)ع( کشــیده بــود و با وی می جنگید آیه »عم یتســائلون عن 
النبــاء العظیم« را می خواند که در همان حال حضرت به وی می گویــد آیا می دانی »نباء عظیم« که در 
 این آیه آمده منِ علی هســتم؟ از این رو باید مراقب باشــیم که اصل ولایت را گم نکنیم که به بیراهه 

می رویم.
امیر سرتیپ دوم پزشک نجفی پور با اعلام اینکه لازم است در فضای مجازی فعالیت حداکثری داشته باشیم، 
خاطرنشان کرد: متاسفانه امروز دشمن بیش از ما در فضای مجازی فعال است و آن را به تمامیت در اختیار 
گرفته است. شاید طرح موضوع جهاد تبیین از سوی رهبر معظم انقلاب تلنگری به کم کاری ما در همین 
عرصه باشد که امیدوارم پایگاه بسیج امیرالمومنین)ع( جایگاه بسیجیان آگاه و بابصیرتی باشد که همواره در 

دفاع از ولایت پرچمدار هستند.
در ادامه، حکم انتصاب سیدمهدی صیفی از همکاران بیمه کوثر به فرماندهی این پایگاه بسیج قرائت شد 
و این عضو خانواده معظم شهدا با ادای احترام به رهبر معظم انقلاب و جمهوری اسلامی آن را از دستان 

مدیرعامل ساتا دریافت کرد.
در پایان این مراسم، مدیرعامل ساتا اتاق پایگاه بسیج امیرالمومنین)ع( را افتتاح و با حضور در آن برای همه 

زحمت کشان این کار خیر، آرزوی توفیق کرد.

آغاز به کار پایگاه بسیج 
امیرالمومنین)ع( در بیمه کوثر

مدیرعامل بیمه دانا از تولید بیش از دوهزار میلیارد تومانی حق بیمه 
تولیدی این شرکت و رشد 135 درصدی آن در شاخص فروش 

در دو ماه ابتدایی سال جاری خبر داد.
به گــزارش روابط عمومی بیمه دانا، دکتر رضا جعفری در سی وهشــتمین 
گردهمایی سراسری مدیران ستادی و شعب این شرکت در شهر ساری، ضمن 
تشریح عملکرد سال گذشته بیمه دانا، به تحلیل کلی فضای صنعت بیمه و تأثیر 
آن در اقتصاد کلان کشور پرداخت و سپس با مرور مهمترین برنامه ها، سیاست ها 
و انتظارات هیئت مدیره از کارکنان، اهم اقدامات انجام شده این شرکت در100 

روز اخیر را اعلام کرد.
مدیرعامل بیمه دانا در ابتدای سخنان خود با اشاره به نامگذاری سال جدید با 
عنوان »تولید، دانش بنیان و اشتغال آفرین« از سوی رهبر معظم انقلاب )مدظله 
العالی( اظهار داشت: برای تحقق این مهم لازم است صنعت بیمه با همکاری 
شــرکت های دانش بنیان به سمت هوشمندســازی و تقویت زیرساخت های 

الکترونیک و نرم افزاری خود حرکت کنند.
وی در ادامه با ذکر مهمترین چالش های صنعت بیمه در کشــور و مقایسه 
عملکرد بیمه های داخلی با خارج از کشور، پایین بودن ضریب نفوذ بیمه در ایران 
را ناشی از متغیرهای فراوانی دانست و اظهار داشت: فعالیت های بیمه گری در 
دنیای امروز سودآوری چندانی ندارد و بیشتر شرکت های بیمه موفق در جهان از 
منابع مازاد و ذخایر خود در بازارهای مالی و سرمایه گذاری، در پی کسب حاشیه 

سود مناسب هستند.

همچنین، وی با تحلیل عملکرد این شرکت در شاخص های صدور و پرداخت 
خسارت، خواستار بهره گیری بیشتر از توانمندی های منابع انسانی و کاهش فرآیند 
برون سپاری خدمات بیمه ای شد و اظهار داشت: امسال برای صنعت بیمه سال 
سخت و دشواری خواهد بود که امیدواریم با ابلاغ برنامه ها و سیاست های جدید 
و افزایش حجم سرمایه گذاری ها در بازار سرمایه، به تحقق اهداف پیش بینی شده 

خود تا پایان سال جاری نائل شویم.
دکتر رضا جعفری از طراحی و ارائه محصولات جدید این شــرکت در آینده 
نزدیک به بازار بیمه کشــور خبر داد و با تأکید بر روند سرعت گرفتن عملیات 
هوشمندســازی فعالیت های بیمه ای، به تشریح نقشه راه این شرکت در افق 
برنامه 1401تا 1403 پرداخت و اظهار داشــت با تحقق این برنامه ها بیمه دانا 
به یک شــرکت پایدار و با رشد مناسب و حاشیه سود مورد انتظار سهامداران 
 دســت خواهد یافت و همه سهامداران و ذینفعان شرکت از منافع آن بهره مند 

خواهند شد.
وی گفت: سرمایه گذاری از ستون های اصلی فعالیت های این شرکت محسوب 
می شود، لذا با توجه به این اصل مهم باید راهبردهای کلان در حوزه حاکمیتی، 
ســرمایه انسانی و اصلاح ســاختار آن، حوزه دانش، نوآوری و خلاقیت، حوزه 
فناوری اطلاعات و ارتباطات، بازار مالی و سرمایه گذاری، به سمت چابک سازی 
سازمانی حرکت کرده و با توقف روند فرآیند برون سپاری خدمات و با بهره گیری 
از ظرفیت های سرمایه انسانی و شبکه عظیم نمایندگان سراسر کشور، به سمت 

اهداف پیش بینی شده گام برداریم.

مدیرعامل بانک قرض الحســنه مهر ایران با تاکید بر عینیت 
بخشی به منویات مقام معظم رهبری در سال تولید، دانش بنیان 
و اشتغال آفرین، گفت: لازم است برای توسعه اقتصاد کشور، 
نظام بانکی با پرداخت وام مناسب در کنار مجموعه های صنعتی 

بزرگ ایفای نقش کند.
دکتر »سید سعید شمسی نژاد« مدیرعامل بانک در سفر یک روزه به استان قم 
در بازدید از گروه صنعتی پاکشوما گفت: لازم است برای توسعه اقتصاد کشور، نظام 
بانکی با ارائه وام مناسب در کنار مجموعه های صنعتی بزرگ ایفای نقش کند.وی 
با بیان اینکه پرداخت وام خرد قرض الحسنه به رونق تولید و توسعه کسب و کارها 
کمک می کند، گفت: با اخذ مجوز از بانک مرکزی سقف وام فردی قرض الحسنه 
از 500 میلیون ریال به 2 میلیارد ریال افزایش پیدا کرده است که این امر قطعا به 
افزایش قدرت خرید مردم کمک معناداری می کند. این اقدام می تواند نقطه عطف 
همکاری میان بانک با بخش تولید و بنگاه های اقتصادی بزرگ باشد.مدیرعامل 
بانک قرض الحسنه مهر ایران با اشاره به اینکه این بانک تا کنون بیش از 86هزار 
میلیارد ریال وام قرض الحسنه در قالب طرح کالاکارت برای خرید کالای ایرانی 
به مشــتریان پرداخت کرده، اظهار داشت: باید این فرآیند با تأمین منافع زنجیره 
بخش تولید، فروش و مصرف با قوت و قدرت بیشــتری تداوم یابد.شمسی نژاد 
خدمت در نظام قرض الحسنه را بزرگترین افتخار کارکنان این بانک معرفی کرد 
و گفــت: آمادگی داریم در قالب طرح های وام مانند کالاکارت، در معرفی و تبلیغ 
خرید کالاهای ایرانی به مشتریان کوشا و پیشگام باشیم. در بخش دیگری از این 

بازدید، مدیرعامل گروه صنعتی پاکشوما با تاکید بر اینکه طرح های بانک قرض 
الحسنه مهر ایران در رونق تولید و فروش محصولات این گروه صنعتی بسیار موثر 
بوده، گفت: نظام بانکی باید به افزایش تیراژ تولید لوازم خانگی کمک کند، وگرنه 
سرنوشت گروه های تولیدی ارج و آزمایش در انتظار واحدهای دیگر خواهد بود.

مهندس »محمود ابراهیمی« با بیان اینکه همیشه 150هزار محصول آماده در انتظار 
عرضه و فروش داریم، گفت: معتقدم ارائه وام قرض الحسنه به مردم به رونق تولید 
و فروش کمک شایانی خواهد کرد.وی با ابراز خرسندی از افزایش سقف تسهیلات 
خرد در بانک قرض الحسنه مهر ایران گفت: معتقدم اگر مصرف کنندگان ما به سمت 
وام بانک قرض الحسنه مهر ایران سوق پیدا کنند، اهداف تولیدکننده تأمین خواهد 
شد.مدیرعامل گروه صنعتی پاکشوما اظهار داشت: هر چند تولید کالا امری بسیار 
سخت و دشوار است، اما حیات تولید با تقویت بخش عرضه و فروش امکان پذیر 
است.گفتنی است بانک قرض الحسنه مهر ایران پیرو منویات مقام معظم رهبری )مد 
ظله العالی( و تأکید ایشان بر حمایت از تولید داخلی، طرح کالاکارت را اجرا کرده که 
با استقبال گسترده مردم مواجه شده است؛ به طوری که 2 میلیون و 600هزار فقره 
کالاکارت به ارزش 86هزار میلیارد ریال به متقاضیان پرداخت شــده است.در این 
طرح متقاضیان می توانند بدون نیاز به گردش حساب، تا 100 میلیون تومان کارت 
اعتباری دریافت کنند. اقساط این کارت اعتباری از 6 ماه تا 14 ماه است و کارمزد آن 
سالانه فقط 4 درصد است. همچنین واحدهای متعددی در سراسر کشور و از اصناف 
مختلف به عنوان پذیرنده کالاکارت بانک قرض الحسنه مهر ایران فعالیت می کنند 

که پاکشوما، اسنوا و امرسان از جمله این پذیرندگان هستند.

 تولید بیش از دوهزار میلیارد تومانی حق بیمه 
و رشد 135 درصدی شاخص فروش در بیمه دانا

 نظام بانکی با پرداخت وام مناسب 
در کنار مجموعه های صنعتی بزرگ ایفای نقش کند

) آگهی رای هیات قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمان های فاقد سند رسمی (

برابــر آراء صــادره هیــات تعییــن تکلیــف مســتقر در ثبــت اســناد و املاک شهرســتان 
ــذا بدیــن  ــه بلامعــارض متقاضیــان ذیــل تاییــد گردیــده ل ســنندج تصرفــات مالکان
وســیله مشــخصات امــلاک در دو نوبــت بــه فاصلــه 15 روز جهــت اطــلاع عمــوم در 
روزنامــه کثیرالانتشــار و محلــی آگهــی مــی گــردد. در صورتــی کــه اشــخاص نســبت 
بــه صــدور ســند مالکیــت متقاضیــان اعتراضــی داشــته باشــند مــی تواننــد از تاریــخ 
ــاه  ــدت دو م ــا م ــل ت ــاق در مح ــخ الص ــتاها از تاری ــی و در روس ــن آگه ــار اولی انتش
اعتــراض خــود را بــه ایــن اداره تســلیم نماینــد و پــس از اخــذ رســید ظــرف مــدت 
یــک مــاه از تاریــخ تســلیم اعتــراض دادخواســت خــود را بــه مرجــع قضایــی تقدیــم 
نمــوده و گواهــی اخــذ و تحویــل اداره ثبــت نماینــد. بدیهــی اســت در صــورت انقضای 
مــدت مذکــور و عــدم وصــول اعتــراض ســند مالکیــت طبــق مقــررات صــادر خواهــد 

شــد. صــدور ســند مالکیــت مانــع مراجعــه متضــرر بــه دادگاه نیســت.
بخش 3 :

1-  مقــدار 13/2990353698 شــعیر مشــاع از ششــدانگ یــک قطعــه زمیــن 
مزروعــی بــه نــام آقــای جمــال زارعــی فرزنــد مکائیــل شــماره شناســنامه 746 صادره 
ســنندج کــد ملــی 3732098044 تحــت پــلاک 223  فرعــی از 2734 اصلــی بخــش 
3 ســنندج  بــه مســاحت 11196  متــر مربــع کــه از نســق آقــای عبدالــه و فــرج الــه 

وکیلــی قصریــان بــه آدرس ســنندج روســتای قصریــان
2- ششــدانگ یــک قطعــه بــاغ  بــه نــام آقــای صابــر صلواتــی  فرزنــد موســی  شــماره 
ــلاک 1620   ــی 3731651769 تحــت پ ــد مل شناســنامه 3771 صــادره ســنندج ک
فرعــی از 1423 فرعــی از 2742 اصلــی بخــش 3 ســنندج  بــه مســاحت 3372  متــر 
ــه آدرس  ــینی ب ــا حس ــین و طاه ــق و یاس ــق و توفی ــای فای ــق آق ــه از نس ــع ک مرب

ســنندج روســتای صلــوات آبــاد زمیــن مشــهور بــه بــاغ حســنه
3- ششــدانگ یــک بــاب ســاختمان بــه نــام آقــای احمــد ســلطانیان  فرزنــد خلیــل  
شــماره شناســنامه 3109 صــادره کرمانشــاه کــد ملــی 3256905730 تحــت پــلاک 
2093  فرعــی از 2748 اصلــی بخــش 3 ســنندج  بــه مســاحت 60/24  متــر مربــع که 
از نســق آقــای احمــد قــادری بــه آدرس ســنندج نایســر شــهرک فرهنگیــان نســیم 7
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آگهی انتشار اخطار افراز
خواهان:1- آقای محمد رضا دهقان نیری فرزند عباس به آدرس : کرج بلوار 7 تیر بین چهار راه مصباح و کارخانه قند نبش

کوچه حیدری پلاک 8
خوانده: 1- آقای علیمراد حسینی فرزند سیف اله به آدرس : کرج بلوار قزالحصار بین میثم یک و دو کارگاه حسینی 

2- آقای رضا یکه رنجبر فرزند شعبانعلی به آدرس: کرج بلوار قزالحصار بین میثم یک و دو کارگاه حسینی
بــا عنایــت بــه اینکــه آقــای محمــد رضــا دهقــان نیــری احــدی از مالکیــن مشــاعی پــلاک ثبتــی 4372  فرعــی از 144 اصلــی 
بــه موجــب درخواســت شــماره 44692 و دســتور مورخــه 1400/10/21 تقاضــای افــراز ســهمی خــود را از ایــن اداره نمــوده انــد 
و روز ســه شــنبه مورخــه 1401/03/17 ســاعت 10 بــرای بازدیــد از محــل وقــوع ملــک تعییــن گردیــده تعییــن گردیــده لــذا بــا 
عنایــت بــه مراتــب فــوق و در اجــرای مــاده 18 آئیــن نامــه اجرائــی اســناد رســمی لازم الاجــرا اخطار افــراز یــک نوبــت در روزنامه 
رســمی جهــت ابــلاغ آگهــی مــی گــردد تــا خواهــان و خوانــدگان در تاریــخ مذکــور در ایــن اداره یــا در محــل وقــوع ملــک جهــت 
بازدیــد از محــل حضــور و در صــورت عــدم حضــور مخاطبیــن ایــن اداره وفــق مقــررات بــه وظیفــه قانونــی خــود عمل مــی نماید.
فریدون شیاسی دهسوری سرپرست اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه سه کرج 
شماره : ف/764   6187

مدیرعامل بانک دی در نشست همکاران و همیاران 
روابط عمومی بر شفافیت و داشتن نگاه تخصصی 

در فعالیت های روابط عمومی بانک تأکید کرد.
به گزارش روابط عمومی بانک دی: »علیرضا قیطاســی« 
مدیرعامل بانک دی در نشســتی که به مناسبت روز جهانی 
ارتباطات و روابط عمومی باحضور رییس و اعضای هیات مدیره، 
تعدادی از معاونین مدیرعامل ؛مدیران امور و روســای ادارات 
مرکزی و همیاران روابط عمومی به صورت حضوری و برخط 
برگزار شد گفت: روابط عمومی آینه تمام نمای سازمان است 
و مهمترین انتظار مدیران از روابط عمومی انعکاس انتظارات 
مشــتریان و کارکنان به مدیران و بلعکس انتقال دیدگاه های 

مدیریت به بدنه سازمان و ذینفعان است.
وی افــزود: از همیــاران روابط عمومی، به عنوان مهمترین 
حلقه اتصال شعب به ستاد، انتظار می رود مشکلات شعب و 
دغدغه های همکاران و مشتریان را به مدیران ارشد منتقل کنند 

تا در کوتاه ترین زمان برای حل مسائل راه حل اندیشیده شود.

مدیر عامل بانک دی صداقت و شــفافیت را از اصول کاری 
روابط عمومی برشمرد و تصریح کرد:همیاران شعب و همکاران 
این واحد باید با روشــنگری ضمن رفع ابهامات، مانع از خلق 

شایعات و اخبار کذب شوند.
قیطاسی افزود: در ماه های اخیر با ابلاغ برنامه عملیاتی سال 
1401 و اتخــاذ رویکردهایی برای صرفه جویی در هزینه ها، 
جذب منابع ارزان قیمت و حرکت به سمت سودآوری، شاهد 
تغییرات اساســی در عملیات بانکی و شیوه نگاه به مسائل و 

مشکلات هستیم.
وی همچنین توجــه ویژه به آموزش کارکنــان را از دیگر 
رویکردهای مدیریت بانک دی در تسریع دستیابی به اهداف 

دانست.
مدیرعامل بانک دی در پایان ضمن تاکید بر تکریم خانواده 
معزز شــهدا و ایثارگران به عنوان سرمایه های اصلی بانک 
خاطرنشان کرد: مشــتری مداری و تبلیغات از ارکان اساسی 
موفقیت در جذب منابع است که امیدواریم تمامی همکاران به 

آن توجه ویژه داشته باشند.
همچنین در این نشست سید محمود احمدی، رییس هیئت 

مدیره بانک، روز روابط عمومی را به تمامی فعالان این عرصه 
تبریک گفت و اظهار کرد:روابط عمومی ها ایفاگر نقش ظریف 

و خطیر برقراری تعادل در ارتباط میان سازمان و ذینفعان درونی 
و بیرونی اســت که اگر این مهم به درســتی صورت پذیرد، 

ارزش آفرینی محقق می شود.
در ادامه امیر عباس هاشمی نژاد، نایب رییس هیئت مدیره، با 
اشاره به نقش روابط عمومی به عنوان بازوی مدیریتی سازمان 
گفت: در موارد مرتبط با نارضایتی و گلایه مشتری از عملکرد 
شــعب، پیش از هر حوزه دیگر روابط عمومی ها باید ملجأ و 

شنونده مسائل و دغدغه های مشتریان باشند.
وی افزود: اگر روابط عمومی بتواند با بازتعریف خود حلقه واسط 
میان مشتریان و مدیران ارشد شود و درخواست های مشتری را 
به مدیران ارشد منتقل کند، موفقیت سازمان دو چندان می شود.

در این نشست که همیاران روابط عمومی در شعب تهران به 
صورت حضوری و همیاران روابط عمومی در شعب استان ها به 
صورت مجازی حضور داشتند، تعدادی از همیاران روابط عمومی 
دغدغه ها و مسائل خود را بیان کردند و مدیران ارشد بانک به 

ارائه پاسخ و راهکار برای رفع این دغدغه ها پرداختند.

مدیرعاملبانکدیدرنشستهمکارانوهمیارانروابطعمومی:

روابطعمومیآینهتمامنمایسازماناست
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